
Zápis ze schůze územní skupiny č. 4, 

konané dne 29. 5. 2024 

 

 

Místo konání: Komunitní dům, klub seniorů  

Přítomni: dle prezenční listiny  

Hosté dle prezenční listiny 

Program:  

1. Zahájení jednání, úvodní slovo předsedy územní skupiny. 

2. Informace ze schůze územní komise.  

3. Odsouhlasení projektů přihlášených do Participativního rozpočtu. 

4. Podněty občanů ke zlepšení života a prostředí v dané oblasti. 

5. Různé. 

 

Bod č. 1 

 Úvod 

 Úvodní slovo ing. Tamary Tefferové  

 

Bod č. 2 

 Informace ze schůze územní komise 

Ing. Tefferová podala informace ze schůze územní komise konané dne 14.5.2024.  

 

Bod č. 3 

 Participativní rozpočet 

 Územní skupina měla za úkol vyhodnotit projekty podané do Participativního rozpočtu.  

Ze 3 podaných projektů byl za proveditelný označen pouze jeden z nich a to projekt s názvem 

Kryté kolostavy pro ZŠ Máj 2 a Waldorf. Většinou hlasů byl tento projekt podpořen a shledán 

jako smysluplný a užitečný.   

  

 

Bod č. 4 

 Podněty občanů 

a) Kamiony zásobující prodejnu Norma u lesa – v ul. Ant. Barcala, vyjíždí zpět od 

rampy po úzké cestě kolem 3 terasových domů. Obyvatelé žádají, aby byla 

dodržována značka, která zakazuje vjezd automobilů nad 3,5 t, resp. aby bylo 

kontrolováno její dodržování.      



b) Občané si stěžovali na špatný úklid na sídlišti, sekání trávy, stříhání keřů, tráva 

vyrůstající z chodníků – domnívají se, že není žádná kontrola po firmách 

zabývajících se touto činností. Dále se včas nevyváží odpadkové koše, nejezdí žádný 

zametací vůz, nikdo nečistí krajnice, parkoviště neuklizené, kanalizační vpusti 

zanesené. Bylo by dobré obnovit jarní úklid, jak to bylo běžné v minulých letech. 

Dále požadují přidání Biopopelnic, zej. v ul. Dubenská.   

Bod č. 5 

 Různé  

 Pan Michl podal informaci k plánovanému Parkovacímu domu na točně u lesa.  

Proběhla diskuse k tomuto tématu.     

 

  

 

   

 

V Českých Budějovicích dne: 5.6.2024                     zapsala ing. Tamara Tefferová  

 

 

 

 mohlo vypadat, pokud bychom dopřáli více? 


